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PROTOKÓŁ Nr 12 /2007 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 11 lipca 2007 r. 
 
  
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /nie obecny: 
M.Mnich/ 
b/ Krystyna Szustak – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Omówienie działalności OPS za I półrocze 2007 r. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdzi ła porządek obrad 

oraz przyjęła protokół z posiedzenia komisji. 
 
Ad 4 
 
 Posiedzenie komisji otworzyła Przewodnicząca, która przekazała głos Pani 
Krystynie Szustak – Kierownikowi OPS.  
Pani kierownik przedstawiła członkom komisji wykonanie planu wydatków 
budżetowych za okres od I-VI 2007 r. (zestawienie w załączeniu). 
1) Zasiłki i pomoc w naturze   - wyk. 217.179  - korzystało 616 rodzin 
2) dodatki mieszkaniowe        - wyk. 78.148     - korzystało 96 osób 
3) usługi opiekuńcze i spec.usł. opiek. – 38.214 – korzystało 38 podopiecznych, Do 
realizacji tego zadania zatrudnia się 4 opiekunki na stałe. 
4) Dożywianie                                          213,548 – korzystało 660 osób z 362 rodzin. 
Dużo osób, które korzystały w br. Nie mieści się z uwagi na zmianę przepisów 
(dodatki mieszkaniowe). 
OPS ma podpisaną umowę z biurem pracy na 4 pracowników interwencyjnych, 
posiłkuje się także 8 osobami z prac społeczno-użytecznych, które są zatrudniane na 
2 godziny dziennie za 240 zł, część tej kwoty pokrywa gmina, a część urząd pracy. 
Komisja Przeciwdziałania Alkoholizmowi plan 92 tys. wykonanie 43 tys. – 
wydatkowane zgodnie z planem. 
Dożywianie – plan 332 tys. wykonanie 213.548. Wymienione kwoty otrzymujemy od 
Ministra Pomocy Społecznej zgodnie z programem 2006 – 2009. Dożywianie 
obejmuje dzieci w szkołach z rodzin, w których dochód nie przekracza 150% 
kryterium dochodowego z ustawy o pomocy spo łecznej. Jeżeli pozostają środki to 
przeznaczamy je na zakup paczek żywnościowych. Z naszego budżetu musimy do 
tej kwoty, którą otrzymujemy dołożyć 20%. W tych środkach mieszczą się także 
pieniądze na remont i doposażenie stołówek, punktów wydawania posi łków . Te 
środki także są wykorzystywane. Największe zapotrzebowanie zgłasza Szkoła 
Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej. Kuchnia znajduje się w przedszkolu. Szkoła  ją 
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utrzymuje ( np. zakupuje termosy), a najemca p łaci czynsz za wynajem . Umowa z 
dzierżawcą została zawarta na okres od 2006 r. do 30.06.2009 r.  
Zupa kosztuje 2.08 zł.                                         
Pani Kierownik zwróciła uwagę na fakt, że zabraknie jej środków na realizację usług 
opiekuńczych.  
Przewodnicząca Komisji – Jadwiga Karaś zwróciła się z pytaniem o kryteria jakie 
powinna spełniać osoba ubiegająca się o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 
Kierownik OSP poinformowała, że osoba zainteresowana musi przed łożyć wszystkie 
dokumenty tj. zaświadczenie o dochodach, oraz rachunki za wodę, światło, 
nieczystości stałe. Dokumenty są sprawdzane pod kątem obowiązujących przepisów. 
Zadania zlecone 

1) 92 rodziny otrzymały pomoc celową w trudnej sytuacji 
2) 1170 rodzin otrzymuje świadczenia rodzinne i zaliczki alimentacyjne 
3) 77 – zasiłki stałe wyrównawcze 

Składki na ubezpieczenia społeczne. 
Składki na ubezpieczenia społeczne. 
Pomoc w naturze – 330 osób- opieka może przekazać w bonach do wybrania u Pana 
Rudziekiewicza. 
Opieka Społeczna świadczy usługi w zakresie: 
1. Świadczenia rodzinne – dochód nie może przekroczyć 504 zł na osobę, 
2. Dodatek z rozpoczęciem roku szkolnego, urodzenia dziecka, korzystanie z urlopu 
wychowawczego, wielodzietność, niepełnosprawność, 
3. Świadczenia opiekuńcze – pielęgnacyjne – osób z orzeczeniem świadczeń 
pielęgnacyjnych – rodzicom, którzy rezygnują z pracy z odp. Orzeczeniem lekarskim, 
dodatki z tytułu samotnego wychowywania dzieci. 
4. Zasiłki alimentacyjne – dłużnik nieskuteczny, musi zwrócić całą wypłaconą kwotę – 
płatne z puli Wojewody. 
W OPS pracuje 8 osób, w tym kasa oraz 4 opiekunki nad chorymi. OSP zaproponuje 
przystąpienie do Banku Żywności. Gminy, które przystąpią do Banku będą 
partycypować w kosztach utrzymania. Żywność, która jest rozdysponowywana przez 
ten Bank pochodzi z pomocy unijnej. 
Kierownik OPS zapoznała także komisję z pismem, które złożyła do Wójta w sprawie 
zakupu samochodu. Samochód chce zakupić ze środków, które pochodzą z dopłat 
za usługi opiekuńcze. 
Komisja poprze wniosek o zakup samochodu. 
 
Ad 5 
 
 Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że członkowie Komisji zaakceptowali 
program naprawy stadionu, obecnie zwraca si ę do Wójta o dotrzymanie terminów. 
Wójt poinformował, że Dyrektor Miluski wyraża zgodę na korzystanie z szatni, 
pozostaje tylko kwestia wykonania przejść przez las do Gimnazjum. Komisja prosi o 
dopilnowanie realizacji programu naprawy stadionu.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokołowała: I. Tkaczyszyn                                                                  Przewodnicząca 
                                                                                                         Komisji Kultury, O światy  
                                                                                           Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                                  / -/Jadwiga Karaś 
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